
Overheid:
Besluit toegankelijkheid voor personen met een handicap 
of chronische ziekte

Dit zal niet voor iedereen even leesbaar zijn, lijkt mij, en ik vraag me af of er naar geluisterd 
zal worden. En wie durft het nog in te vullen van de chronisch zieken en beperkten, uit angst 
voor represailles? 
Maar het hele verhaal blijft heel erg vaag, men kan ook dit draaien zoals men wil.
Alles binnen hokjes willen plaatsen, terwijl iedere chronisch zieke en/of beperkte niet gelijk 
is. Ieder heeft andere beperkingen/ziekten en heeft andere hulpmiddelen nodig, om een zekere 
mate van onafhankelijkheid te kunnen hebben. Mijns inziens is dit niet in afgelijnde hokjes te 
plaatsen.
En er is toch alleen maar sprake van een benadering van gelijke behandeling en 
toegankelijkheid, als iedereen die het nodig heeft ook daadwerkelijk alle hulpmiddelen en 
medicatie volledig vergoed gaat krijgen, zonder extra kosten?
En zelfs dan is er mét de beperkingen en veelal veel pijn, dus nog steeds geen échte 
gelijkwaardigheid. Men kan eenvoudig niet (meer) alles zelf doen en/of je lichaam reageert 
niet (meer) zo goed als voorheen, zéker niet als de ziekten/beperkingen verergeren.
Maar zoals de regels tegenwoordig toegepast worden, lijkt het nergens meer naar. Ze hebben 
er niet om gevraagd om chronisch ziek/beperkt te worden/zijn en het voelt voor hun als een 
extra straf, naast het hebben van een ziekte en/of een beperking, wat al pijnlijk en moeilijk op 
zich is.
Er zijn voor iedereen zéker meerkosten in de afgelopen jaren, in tegenstelling tot wat men ons 
wil laten geloven!
En als men dan ook nog hulp en hulpmiddelen nodig heeft van de gemeente, naast veel eigen 
kosten van medicatie, bepaalde behandelingen, een extra aanvullende verzekering en hulp en 
hulpmiddelen, ben je zéker de bodemloze put.

Er zijn nog een heleboel zaken omtrent beperkten en chronisch zieken wat binnen Nederland 
nog lang niet afdoende goed geregeld is. En er zijn veel scheefstanden, maar daar zal ik hier 
niet verder over uitweiden.


